Menu

STARTERS

Foie gras et gelée de fraise, rhubarbe et verveine en chutney 33€
Fow gras and strawberry aspic, rhubarb and verbena chutney

Gambeas, couteaux et oursin en tartare, pickles de melon 31€
Gambas, razor clams and sea urchin tartare, pickled melon

Asperges blanches et vertes, noisettes torréfiées et truffe fraiche 32€
White and green asparagus, roasted hazelnuts and fresh truffle

Féves infusées a la bergamote, sarrasin toasté et caviar 38€
Fava beans imfused with bergamot, toasted buckwheat and caviar

MAIN COURSES

Filet de beeuf fagon Rossini, mousseline de charlotte truffé et jus de beeuf a la truffe  58€
Beef fillet Rossini style, truffled Charlotte potato mousseline & beef jus with truffle

Agneau, crotite d’herbe a I’ail noir, artichaut et courgette, jus au thym 48€
Lamb, black garlic herbs crust, artichoke and zucchini, thyme jus

Turbot réti, carottes glacées et beurre blanc passion 54€
Roasted turbot, glazed carrots and passion fruit beurre blanc

Homard, 1égumes glacées et sauce hollandaise aux salicornes 59€
Lobster, seasonal vegetables and glasswort hollandaise sauce

Nos préparations culinaires peuvent contenir des produits allergénes. Vous pouvez vous informer auprés de notre responsable de salle.
Origine des viandes : nées, élevées et abattues en France. Prix nets, taxes et service compris. Les paiements en CB et especes sont acceptés.
Please note that our food products and ingredients may contain allergens. We invite you to check with the maftre d'hétel. Origin of the meats:
bom, raised, and slaughtered in France. Net prices, taxes and service included. Payments in credit card and cash are accepted.



CHEESE

Assiette de fromages des Hauts-de-France 19€
Cheese plate from Hauts-de-France

SWEET COURSES

Ail like chocolate 20€
Al ke chocolate

Concombre, sureau et agrumes 20€
Cucumber, elderflower, and ctrus

Rhubarbe, miso, basilic et yuzu 20€

Rhubarb, miso, basil, and yuxu

Fraise, pop-corn et estragon 20€
Sf;‘uz:ﬁber;y, popcorn & larragon
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Nos préparations culinaires peuvent contenir des produits allergénes. Vous pouvez vous informer aupres de notre responsable de salle.
Prix nets, taxes et service compris. Les paiements en CB et espéces sont acceptés.
Please note that our food products and ingredients may contain allergens. We invite you to check with the maitre d'hotel.
Net prices, taxes and service included. Payments in credit card and cash are accepted.



